
Svaz chovatelů českého teplokrevníka z.s. 
se sídlem Šlechtín 1, 285 22 Zruč nad Sázavou, IČO: 601 61 370 

zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném u Městského soudu v Praze, oddíl L 76624 

 
ZÁPIS JEDNÁNÍ PŘEDSEDNICTVA 02.11.2022 

 

 
Začátek videokonference: 20.00hod  

 

Přítomní:Václava Boušková - místopředseda, Václav Štěrba, Josef Kincl, František Srnec, Ing. 

Barbora Králová PH.D – tajemník spolku 

Hosté: Mgr. Markéta Machová 

 

Body jednání: 

 

1. Rezignace předsedy spolku Karla Růžičky 
Dne 1.11.2022 byla spolku doručena rezignace na funkci předsedy spolku p. Karla Růžičky, jako 

důvod odstoupení předsedy byl uveden zdravotní důvody. Předsednictvo projednalo rezignaci a 

jednomyslně tuto rezignaci přijalo na svém zasedání. Dle stanov čl. 9.6. předsednictvo přistoupilo ke  

kooptování náhradního člena předsednictva, tím se stala Ing. Barbora Králová Ph.D, zároveň do 

nejbližšího zasedání Konference se předsednictvo usneslo na následujícím rozdělení: předseda spolku 

- Václava Boušková. místopředseda Ing. Barboru Královou Ph.D. Obě členky svoje funkce přijaly. 

 

2. Odpověď MZe - žádost o navrácení vedení PK 
Dne 21.10. obdržel svaz odpověď na zaslanou žádost o navrácení vedení Pk ze dne 18.8.2022. MZe 

nevyhovělo žádosti o navrácení PK SCHČT. Navrhujeme dále jednat s MZe o napravení věci. 

Zpracování stížnosti na Mze provede V. Boušková a V. Štěrba ve spolupráci s Mgr. Machovou. 

Schůzka v advokátní kanceláři dne 14.11.2022 v 10 hodin. 

 

3. Vrácení agendy spolku 
Na výzvy k vrácení agendy a majetku spolku vyzvaní členové nereagují. Dne 17.10. proběhla poslední 

komunikace s JUDr. Staňkem, ve které se vyjadřuje, že statutárním orgánem spolku v uplynulých 

letech nebyl. Budou podána trestní oznámení na osoby, které neoprávněně v letech 2017 – 2020 

zastupovaly spolek. 

 

4. Předžalobní výzva ASCHK 
Na zpracování předžalobní výzvy k zaplacení dlužné částky byla uzavřena smlouva o zastupování ve 

věci s Mgr. Markétou Machovou. 

 

5. Různé: 
Ke dni  2.11.2022 má SCHČT 130 členů, dalších 7 nových členů bylo jednomyslně schváleno.  

 

 

Ukončení videokonference: 21.30hod. 

 

Zápis zpracovala: Ing. Barbora Králová 

Zápis schválil: Boušková Václava  


